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Voor de receptie die de voetbaiver-
eniging DETO vrijdagavond jl. hield in
hun clubhuis ter gelegenheid van hun
25 jarig bestaan, bestond een bijzon-
der grote belangstelling.

Onder de vele aanwezigen merkten
we o.m. op wethouder J. Webbink, ira-
mens het college van b. en w. drs A.
Hekman 'van de Geref, Kerk en vele
vertegenwoordigers van zustervereni-
gingen en plaatselijke verenigingen.

Van burgemeester H. W. K. Ridder
Huyssen van Kattendijke was een schrif-
telijhe felicitatie binnengekomen. Hij

' wens'te DETO een goede toekomst toe
en een goede plaats op de ranglijsi
gedurende de eèrstvolgende jaren.

De leiding van dezq avond berustte
bij de heer Tijhof.

Voorzitter van Leeuwen begon met te
zeggen of het nu werkelijk zo belangrijk
is om om vergaderingen te beleggen.
feesten te organiseren e.d. om het 25-
jarig bestaan te herdenken. Eigenlijk
niet. Maar dit alles is wei een goede
gelegenheid om zich te presenteren bi;
het publiek. Belangrijk is wel om de
de jeugd te leiden in hun vrije tijdsbe-
steding en de sport een plaats te ge-
ven in de samenleving. Over de kansen
in de komende competitie zei de heei
van Leeuwen dat een kampioenschap

- _ö, het belangriikste is. Men dieni

waardering voor elkaar te hebben.
Met elkaar samenkomen en het club-
gebeulen hierl.iij inpassen. Deto is op de
goede weg, we zijn er nog lang niet,
maar van ons mag DETO doorgaan.

Wethouder J, Webbink verontschul -

digde de burgemeester, die niet aan-
wezig kon zijn en zeide dat hij het wel
belangrijk vond een 25 jarig jubileum
te vieren. Want, aldus deze spr., De-
to is de laatste jaren een grote vereni-
ging geworden, waarbij het ledental
met 2000/o is gestegen. Hij memoreerde
nog even de voorgeschiedenis van Delo
waarbij hij een enkele keer de naam
Roda liet valien, de naanr van zijn
oude vereniging. In het bijzonder wilde
de heer Webbfnk de naam Sowecol
noemen, die elke week weer de velden
en de beplanting onderhoudt.

Ds Hekman zeide dat de kerk ook blij
is met dit jubileum, En men kan de
vraag stellen lvat heeft de kerk te ma-
ken met voetbal, Niet alleen, aldus ds
Hekman dat u de kerkeraad gelegen-
heid geeft om te voetballen, maar we
hebben beide te maken met mensen,
hoewel op verschillende manier.

De heer Ten Berge was namens de
TROS aanwezig. Hij gaf de namen van
spelers die zaterdag 23 juní een wed-
strijd tegen DETO zal spelen,

De heer J. Brinks voorzitter van ASV

prees het akti.eve bestuur van DETO,
die voor hun vereniging zeer veel tijd I
opoffert, wat niet altijd begrepen wordtiJ,

De heer van Harn, voorziLter van I
DOS noemde feestelijk DETO een groot I
gezin met kleine en grote leden. Dit ge- |
zin heeft leiding nodig en dat is hier in I
vertronwde handen. I

De heer Engberts, voorziLter ,run Orun- !
ic Nassau uit Almelo herinnerde zich I
nog zelf vele keren tegen DETO te heb- i
ben gevoetbald en' herinnerde zich de I
prettige sfeer die er toen ook al heer- 

|ste. 
I

De heer van Dijk, voorzitter varr Voor-l
wdarts, deed het weer op zijn bekendel

de negatieve en positieve kanten vaój
de huidige sport. ]

i

De heer F- D. Boswinkel, voorzitter van I

de ijsctub ,,Vooruit" sprak'.als naastel
buurman van DETO. De heer Tijhof
bood namens de supportersvereniging
een nieuwe verlichting aan voor het
clubhuis, terwijl de heer J. Schiper na-,-l

mens de jubileumcommissie een band- i

recorder aanbood.

Voorzitter van Leeuwen sprak tenslotte
zijn dank uit voor al deze attenties en
goede woorden. Men bleef hierna nog
geruime tijd gezelig bijeen.

wijze, waarbij hij uitvoerig wees op




